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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak ,
az Országgyű lés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni Orbán Vikto r
Miniszterelnök Úrho z

„Mi a kormányzati álláspont a szilvásváradi lovardaépítés kapcsán felmerült szakma i
aggályokról? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Nemcsak a bélapátfalvai kistérségben él ők, nemcsak a lovassportok szerelmesei, hane m
általában minden, a hagyományok felkutatását, a tradíciók meg őrzését és megtartását
fontosnak tartó honfitársunk örömmel fogadta a szilvásváradi Állami Ménesgazdaság kiemel t
támogatását .

Ezzel együtt a Kormány lovassport iránti elkötelezettségét mind a szakmai körök, mind pedi g
a széles körű közvélemény el őtt árnyalta, hogy a kiemelt fejlesztés keretében a kiviteli terve k
és a kivitelezési munkák elvégzésére vonatkozó, 6 .228 .000.425 Forint értékű szerződés
jogosultja a Mészáros és Mészáros Kft., illetve az EC Kft . által alkotott konzorcium lett .

A Közbeszerzési Értesítő 2015/137 . számában közzétett hirdetmény szerint a konzorcium
meghívásos eljárás keretében került kiválasztásra .

A napokban látott napvilágot a hír, amely szerint komoly problémák merültek fel a fedet t
lovardával kapcsolatosan, amelyek egy része ugyan garanciálisan javítható, más részü k
azonban egyértelműen tervezési hibákra vezethető vissza .



Kérdezem tehát Tisztelt Miniszterelnök Urat, hog y

I. Milyen szakmai szempontok alapján került meghívásra a kiviteli tervek és a
kivitelezési munkák elvégzésére a Mészáros és Mészáros Kft ., illetve az EC Kft . által
alkotott konzorcium?

II. Mely további gazdasági szereplők kerültek meghívásra, ajánlattételre ?

III. Mikor került sor a fedeles lovarda megnyitására, és azóta hány rendezvény kerül t
megtartásra?

IV. Igaz-e, hogy garanciális javítási munkálatok miatt már maradt el verseny ?

V. Milyen szakmai megfontolások eredményeképpen nem került tervezésre és telepítésr e
fűtési rendszer a fedeles lovardába?

VI. Elfogadható-e Ön szerint, hogy a Kormány kiemelt beruházás keretében támogat eg y
olyan fedeles lovarda fejlesztést, amely fűtési rendszer hiányában éppen a –
rendeltetése szerinti – téli szezonban nem használható ?

VII. Pontosan milyen garanciális munkálatok elvégzése szükséges, illetve azok befejezés e
mikorra várható?

VIII. Történt-e bármilyen kifizetés 2016 . december 1 . napját követően akár a Mészáros é s
Mészáros Kft ., akár az EC Kft . részére a szilvásváradi Állami Ménesgazdaság
részérő l?

IX. Mi indokolta, hogy a mai kor igényeinek megfelel ő levegő páratartalom szabályozó
rendszer helyett olyan öntözőrendszer került telepítésre, amely leginkább a
nézőközönséget locsolja, illetve egyes értesülések szerint mára már el is fagyott ?

X. Igaz-e, hogy a fedeles lovardában olyan silány minőségű a talaj, hogy az a
fogathajtásnak egyáltalán nem megfelel ő?

Várom mindenre kiterjedő megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . január 18 .

Tisztelettel :

Vona Gábor
Jobbik
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